
 

 
 

 

Polgármesteri beszámoló a 2025. február 24. óta eltelt időszakról 

 

 

2025. február 25.: 

A Nemzeti Faültetés napja alkalmából a Szada Nova Nkft. munkatársai 700 facsemetét ültetek 

el az Aranyhegyi kiserdőben. Petrák Árpád alpolgármesterrel és Boros Gábor ügyvezetővel a 

helyszínen megnéztük a munkálatokat és megköszöntük a munkát végző kollegák fásítási 

munkáját.  

 

2025. február 26. 

A településünkön is jelentkező reggeli torlódások, - a gyerekek autóval történő szállítása miatt 

- önkormányzatunk egy munkacsoport alakított a kialakult helyzet javítására. Első lépésként az 

iskola munkatársai, pedagógusai számára egy parkolót alakítottunk ki a baptista imaházzal 

szemben, ahol 18 gépjárműnek tudunk hamarosan helyet biztosítani, ezáltal az iskolánál lévő 

parkolót tehermentesítenénk. A helyzet további javítására dr. Kiss Gergely a Székely Bertalan 

Általános Iskola Életfa a Gyermekekért Alapítványának alapítója úgynevezett Kiss & Go 

parkolók kialakítására tett javaslatot, melynek lényege, hogy gyors és hatékony megállási 

lehetőséget biztosítanak azoknak, akik csak rövid ideig tartózkodnak egy adott helyszínen. A 

kialakult munkacsoport tagjai: dr. Nagy Erika jegyző, Szathmáryné Szabó Zsuzsa, Székely 

Bertalan Általános Iskola igazgatója, Juhász Sándor Bert és Petrák Árpád alpolgármesterek, 

Molnár Csaba Sándor képviselő, közterület-felügyelet munkatársai és a Szadáért Polgárőr 

Egyesület képviselői.  

 

2025. február 27.: 

Ezen a napon településünk láthatta vendégül a Veresegyházi Kistérség Önkormányzatainak 

Többcélú Társulása keretében működő Idősügyi Tanács idei első rendezvényét a Székely 

Bertalan Művelődési Ház és Könyvtárban. A kvízversenyen a környékbeli települések 

nyugdíjas klubjai és idősotthonai képviseltették magukat. Megtisztelő volt számomra, hogy az 

eseményen én köszönthettem az időseket és, hogy a kvíz nyerteseinek én adhattam át a díjakat.  

 

2025. február 28 és március 3.: 

Újabb hat szadai újszülöttnek és szüleiknek adhattam át Szada Nagyközség Önkormányzat 

babacsomagját. Településünk új lakói: Abigél, Panni, Szofia, Milla, Panka és Zsolt! Isten hozta 

őket Szadán! 

 

2025. március 5. 

Szada Nagyközség Önkormányzata látta vendégül Erdőkertes, Mogyoród, Csömör és 

Veresegyház polgármestereit és alpolgármestereit egy Településvédelmi koncepció miatt, ami 

arra tesz javaslatot, hogy hogyan hangolható össze és ezáltal hogyan tehető eredményesebbé az 

egymás melletti településeken működő helyi közbiztonsági, bűnmegelőzési és mentő 

tevékenységet folytató civil szerveztek munkája.  
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2025. március 6. 

Intézményeink hölgy tagjait köszöntöttük Petrák Árpád és Juhász Sándor Bert 

alpolgármesterekkel, illetve Kerékgyártó Tamással, a Szadai Szociális Alapszolgáltatási 

Központ vezetőjével a Nemzetközi Nőnap alkalmából. Virágot ajándékoztunk az 

Önkormányzat, a Polgármesteri Hivatal, a SZAK, a Faluház, a köznevelési és egészségügyi 

intézményeink női dolgozóinak, valamint az Idősek Otthona női lakóinak 

 

2025. március 10. 

Dr. Nagy Erika jegyző társaságában fogadtuk a Székely Bertalan Általános Iskola 8.A. 

osztályának tanulóit állampolgári ismeretek tantárgy keretében. A diákoknak bemutattuk a 

települési önkormányzat működését, a polgármester, a jegyző és a képviselő-testület feladatait, 

valamint betekinthettek a hivatal mindennapi ügyintézésének menetébe.  

 

2025. március 11. 

Meghívást kaptam a Budapesti Agglomeráció Területfejlesztési Koncepció témájú 

műhelybeszélgetésre, melyet a Pro Regio Nonprofit Kft szervezett. A workshopon Juhász 

Sándor Bert alpolgármesterrel vettünk részt, ahol szó esett a települések legfőbb, agglomerációs 

szintű problémáinak megfogalmazásáról, illetve a gazdaságban, területhasználatban, 

közművekben és a közlekedésben való területi együttműködésről. 

 

2025. március 13. 

Veresegyház és Környéke Szennyvízközmű Társulás Társulási Tanácsi ülésén vettem részt, 

ahol többek között a Társulás 2025-2029. évekre szóló belső ellenőrzési stratégiai tervéről, a 

2025. évi költségvetés tervezetéről és a 2025. évi Közbeszerzési tervének elfogadásáról 

döntöttünk.  

 

2025. március 18. 

Klímabarát Települések Szövetsége és a Közigazgatási és Területfejlesztési Minisztérium által 

a LIFE LOGOS 4 WATERS projekt keretében szervezett a térségi szintű vízgazdálkodást segítő 

hálózatépítő klímaworkshopján vettünk részt Boros Gábor Szada Nova Nkft. ügyvezetőjével. 
A workshopon a LIFE projekt keretében elkészült vízmegtartó mintaprojekt tereplátogatására 

is sor került. 

Ismét megrendezésre került a már hagyománnyá vált 1848-as emlékfutás, melyre 341 futó 

regisztrált. A helyszínen köszöntöttem a résztvevőket és érmet osztottam azoknak, akik 

sikeresen lefutották az 1848 méteres távot. 

 

2025. március 20. 

Egyensúly Intézet és a Magyar Önkormányzatok Szövetsége által szervezett Önkormányzati 

Csúcstalálkozón vettünk részt Juhász Sándor Bert alpolgármesterrel. A találkozó célja az 

önkormányzatok közötti együttműködés erősítése, a hálózatosodásban és a tapasztalatcserében 

rejlő fejlődési lehetőségek kiaknázása volt. A rendezvényen többek között szó esett az 

energetikai átállásokról és a klímaalkalmazkodásról, a civil és az önkormányzati szektorok 

közötti együttműködésben rejlő lehetőségekről és az önkormányzati finanszírozás 

kérdésköréről.  

 

Szada, 2025. március 21.            

 

 

  

Pintér Lajos s.k.        

   polgármester 

https://www.facebook.com/SzadaIskola?__cft__%5b0%5d=AZUtSoNa3woTJhVYYBX4VnJ8ilkNpCAfW0DAWFTAINVXX9ymWxdCw8oE0MS9_sp6MLUeQxcqR7e1v-KZdiQsX3YlBEhVE36oy7_D8WXmIZWoBa6Epd6BHh-BpdlrWEVk3PRfoTDtLYaW7drAN0w_mvveVpW8w1aqhS8CSXuVt7xlsQ6-QZ9Zv7FpyuyBfI4MNgnp7rU7mNrWIJjmVaDREIgs&__tn__=-%5dK-R

